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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 8. december 2021 kl.18.00 – 20.30 afhol-
des på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
 

1. Valg af ordstyrer 
Tina. 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 
Godkendt. 

 
3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen:  
Valg til skolebestyrelsen er sat i gang. 

Coronaservice med opringning til forældre uden accept af test stopper. 
Svævebane og multibane er næsten klar til indvielse. Vi satser på at det sker 
inden ferien. 

Sygefravær. 
D.d. er der indført coronapas fremvisning i kommunen. Medarbejdere skal frem-
vise gyldigt coronapas til ledelsen. 

 

• Skolebestyrelsen 
Har været på SB konference. Fokus var på ajourføring af principper, og deres 

betydning i det daglige. 
Professor på besøg som kunne fortælle om mistrivsel blandt de unge i nedluk-
ningsperioderne. 

Hørt på konferencen om en anden måde at drive specialklasser – materiale tll-
sendes Tina. 
 

• Medarbejderne 
Fortalte om forskellige følelser for Coronatidens udfordringer blandt kollegaerne. 
Medarbejderen føler sig frustreret i forhold til en ny struktur i PPR – oplever at 

der er en skæv prioritering i forhold til det skolen har behov for.  

 

• Elevrådet 
Intet nyt. Har ikke holdt møder bl.a. af hensyn til Coronasmitte og grundet tov-
holder (lærer) er fraværende. 

 
5. Re-godkendelse af retningslinjer for medarbejdere ved negativ omtale eller fremstilling 

på digitale medier. Bilag 1. 
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6. Kommunikationsprincipper for skoleområdet i Stevns Kommune. Bilag 2. 
Punkt 5 og 6 hænger sammen, og er drøftet sammen på mødet. 
 

Det handler om den måde vi kommunikerer på uagtet en ytringsfrihed. 
 
Blandt eleverne arbejdes med digital kommunikation, men vi er fortsat oppe imod, at 

en del elever får adgang til digitale medier, som deres alder reelt ikke passer til, hvilket 
deres anvendelse af mediet afspejler fx ved at anvende mediet negativt eller naivt i fht 
at invitere fremmede tæt på sig. 

 
Kommunikation bør være et fast punkt på dagsordner til forældremøder.  
 

7. Eventuelt 
Intet til dette punkt. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 13. oktober 2021 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

    Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Eloise Hedegaard   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Helle Kühl 

   

 
 
 
______________________ 

Nanna Ringsmose 

 
 
 


